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INTERPELACJA 

dotycząca dostawienia miejskich koszy na śmieci,   

Szanowny Panie Prezydencie, 

W imieniu mieszkańców oraz własnym zwracam się z uprzejmą prośbą, która według 
wnioskujących jest korzystna dla naszego miasta, jego mieszkańców oraz przyjezdnych gości. 
Chciałbym przedstawić propozycję dotyczącą instalacji dodatkowych koszy na śmieci wzdłuż 
ciągu ulic rozpoczynających się od targowiska przy placu Dąbrowskiego, poprzez ulicę 
Strykowską, wchodząc w ulicę Floriana, a następnie w Okurzałego. 

Pragnę podkreślić, że to, co motywuje mnie do podjęcia tej propozycji, to głosy 
mieszkańców skierowane w naszą stronę, którzy wyrażają potrzebę zwiększenia liczby miejsc 
do wyrzucania odpadów w tym często uczęszczanym obszarze. Brak odpowiedniej ilości 
koszy na śmieci, w tym rejonie, zwłaszcza w dni targowe i w czasie innych wydarzeń 
zwiększających ruch pieszy, przyczynia się do niepożądanych skutków dla wyglądu oraz 
czystości naszego miasta. 

Chciałbym również zwrócić uwagę, że zaproponowana instalacja dodatkowych koszy 
na śmieci w ciągu ruchu pieszego nie wymagałaby stanowienia nowych tras odbioru odpadów 
dla pracowników Zakładu Utrzymania Miasta. Pracownicy ci regularnie obsługują już obszar 
targowiska, więc włączenie dodatkowych punktów zbierania odpadów w istniejącą trasę nie 
powinno generować znaczących dodatkowych kosztów dla budżetu miasta. Jest to ważny 
aspekt, który przemawia za efektywnością logistyczną i ekonomiczną stroną tej inicjatywy. 

Jestem przekonany, że nasza reakcja będzie pozytywnie odbierana przez nie tylko 
wnioskującą społeczność lokalną, która z zadowoleniem przyjmie troskę o zachowanie 
czystości i porządku w naszej wspólnocie.  

             Z poważaniem 

Rafał Koczywąs 


